



Young Scientists Activity (August 2022)

Maximum Awarded Number of Stars = 1

نشاط للعلماء الصغار (أغسطس 2022)

الحد الأقصى للنجوم = 1

- Every Young Scientist should choose an activity based on age (level 1,2,3) implement it itself or with parents, and shoot a short video or pictures for the experiment.
- Parents should send this form back to us by WhatsApp.

- كل طفل في قائمة العلماء الصغار يقوم باختيار نشاط بناءا علي عمره (مستوي 1,2,3) ويقوم بتنفيذها بنفسه او بمساعده والديه وتصوير فيديو قصير او صور توضيحية للتجربه .
- يقوم الوالدين بارسال هذه الاستمارة الى الشركة.

Level 1 (0-3)

Welcome Summer season

Every Young Scientist should select a summer activity that he would like to do and show this activity by coloring, video recording, or voice note.

اهلا بفصل الصيف

كل عالم من علماء المستوى الاول يقوم باختيار نشاط يدل علي استقباله لفصل الصيف تلوين صورة او فيديو او تسجيل صوتي





level 2 (4-8)

World Humanitarian Day

Every Young Scientist should select a humanitarian activity that he would like to do and show this activity by coloring, video recording, or voice note. For example, helping old people, being kind to weak people, donation, and visiting patients.

اليوم العالمي للعمل الانساني (19 أغسطس)

كل عالم من علماء المستوى الثاني يقوم باختيار نشاط يدل على العمل الانساني رسم صورة او تصوير فيديو او الكتابة عن العمل الانساني على سبيل المثال: مساعدة كبار السن - كيف نكون رحماء بالضعفاء - التبرع - زيارة المريض



**WORLD
HUMANITARIAN DAY**

level 3 (9-15)

International Day against Nuclear Tests

Every Young Scientist should write about the El Dabaa Nuclear Power Plant in Egypt for Electricity generation including its importance, location, and disadvantages. In addition, what are the main differences between it and the nuclear weapons that are used in wars. Maximum ONE Page

اليوم الدولي لمناهضة التجارب النووية (29 أغسطس)

كل عالم من علماء المستوى الثالث يقوم بالكتابة عن مفاعل الضبعة النووي في مصر لانتاج الكهرباء و أهميته و موقعه وأضراره والفرق بينه و بين استخدام الأسلحة النووية في الحروب. حد أقصى صفحة واحدة





Young Scientist Name:

Age:

One Page Summary





العمر:

اسم العالم الصغير:

الملخص